

Important Circular

Safety and Economic Regulation General Authority of Civil Aviation Kingdom of Saudi Arabia

To: All Air Carriers, Operating companies, Aviation Repair Station and Personnel.

Subject: Payments of Fee Charges to Safety and Economic Regulation Sector.

Safety and Economic Regulation announces the collection of all fee charges as stated in the General Authority of Civil Aviation Law and its Regulations and the Aviation Tariff Law and its Regulations for any services required form Safety and Economic Regulation Sector, Payment can be made by Teller Machines, Internet Services and Money Transfer from IN and OUTSIDE the Kingdom of Saudi Arabia to the Sector IBAN No. SA 82 4000 0000 0000 0461 0113

Payments should be paid to the reference Account as of the issued date of this circular and NO services will be provided after 01 Apr 2012 by the sector unless a proof of payment is attached to the application request and a copy is sent to:

fin-revenue@gaca.gov.sa.

You may see the contents of this circular at http://www.gaca.gov.sa/ Public ad's

Your cooperation is very important to avoid any service delay to your application.

Thanks for cooperation and understanding.

تعميم هام

من قطاع السلامة والتراخيص الإقتصادية بالهيئة العامة للطيران المدنى

الملكة العربية السعودية

إلى: جميع مؤسسات وشركات النقل الجوي والشركات المعنية بإصلاح الطائرات وقطع الغيار والأفراد.

الموضوع: إيداع الرسوم والأجور للخدمات المقدمة من قطاع السلامة والتراخيص الإقتصادية.

يعلن قطاع السلامة والتراخيص الإقتصادية عن بدء تحصيل كافة الرسوم والأجور للخدمات المقدمة من قبلها وغرامات المخالفات المرتبطة بها بموجب نظام الطيران المدني بالمملكة العربية السعودية ولوائحه التنفيذية ونظام تعريفة الطيران المدني ولائحته التنفيذية وذلك بالإيداع من خلال البنوك وأجهزة الصراف الألي والإنترنت والحوالات من داخل وخارج المملكة العربية السعودية على رقم الحساب البنكي الدولي للقطاء 1BAN SA 82 4000 0000 0461 0113

يعتمد البدء بتطبيق هذا الإجراء بتاريخ تعميمنا هذا ولن يتم قبول أي طلب خدمة من قطاع السلامة والتراخيص الإقتصادية بعد الأول من إبريل ٢٠١٢م ما لم يتم إيداع الرسوم أو الأجــور أو غرامــات المخالفات في الحساب الموضح أعـلاه مع إرسـال صــورة من الإيصال على البـريد الإلكتــروني: fin-revenue@gaca.gov.sa

كما يمكن مراجعة محتوى التعميم تحت إعلانات عامة على موقع الهيئة العامة للطيران المدني (www.gaca.gov.sa) ولضمان خدمتكم بصورة أفضل، نؤكد على ضرورة تعاونكم والتقيد بما جاء في التعميم.

شاكرين لكم تفهمكم وتجاوبكم.

نائب الرئيس للسلامة والتراخيص الإقتصادية

Vice President, Safety and Economic Regulation

ابتن آ محمد علي بن بكر جمجوم

Captain / Mohammad Ali Ben Bakr Jamjoom

Date:

التاريخ،

Attach:

المرفقات:

No.:

الرقم